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KOKOUS 

1. viranomaisneuvottelu 

PAIKKA Teams-neuvottelu PÄIVÄYS Torstai 2.2.2023 KLO 10.00 

LÄSNÄ  
Timo Määttä 
Eero Manerus 
Johanna Hallman 
Arja Koistinen                           
Kaisa Tervonen 
Reima Välivaara 
Mari Pohjola 
Iris Lehkonen  
Joni Lehto 
Teemu Rintala 
Kerttu Heinämäki 
Hanna Honkanen                           
Saija Silen 
Tomi Mäkipelto 
Sami Merelä 
Anna-Maria Latosaari 
Sanukka Lehtiö 
Timo Korkalainen 

Keuruun kaupunki 
Keski-Suomen ELY-keskus  
Keski-Suomen ELY-keskus  
Keski-Suomen ELY-keskus  
Keski-Suomen ELY-keskus 
Keski-Suomen liitto 
Etelä-Pohjanmaan liitto 
Pirkanmaan liitto 
Metsähallitus 
Metsähallitus 
Ähtärin kaupunki 
Virtain kaupunki 
Keski-Suomen museo 
Pohjan voima 
Pohjan voima 
Sweco 
Sweco 
Sweco 

   

   
 

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen 

Puheenjohtajaksi valittiin Eero Manerus (Keski-Suomen ELY-keskus) ja sihteeriksi Timo 

Korkalainen (Sweco). 

2. Osayleiskaavan tavoitteet 

Sanukka Lehtiö (Sweco): Tavoitteena on laatia oikeusvaikutteinen osayleiskaava, joka 

toimii suoraan rakennuslupien perusteena. 

 

Tomi Mäkipelto (Pohjan Voima): Tavoitteena on, että laaditaan oikeusvaikutteinen 

osayleiskaava, jossa sovitetaan asioita yhteen. Kaavaa laaditaan hyvässä yhteistyössä 

ja yhteishengessä osallisten kanssa. 

 

Keuruu kaupunki (Timo Määttä): Hanke tuli kaupungin käsittelyyn Pohjan voiman 

kaavoitusaloitteesta. Kaupungin puolesta tärkeänä linjauksena nähdään 1,5 km 

suojaetäisyys asutuksesta. Lisäksi on sovittu maanomistajille suunnatusta 

korvaustasosta myös sähkönsiirtolinjan osalta. 

3. Osallistumis- ja arviointisuunnitelma (OAS) 

OAS lähetettiin osallisille kokouskutsun yhteydessä. Sitä on myös tämän jälkeen 

tarkennettu ja edelleen tarkennetaan kokouksen palautteen perusteella. OAS:ssa on 

tuotu esille muun muassa kaavoituksen tavoitteet, alueen sijainti, sähköverkkoon liittyvät 

asiat, osallistumisen menettelyt, laadittavat selvitykset sekä vaikutusten arviointi. 
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4. Viranomaiskommentit ja johtopäätökset 

Puheenjohtaja totesi, että voidaan edetä kohdassa kolme esitetyn mukaisesti. 

Huomioitavaksi myös, mitä aiemmin 2.2.2023 pidetyssä YVA-ennakkoneuvottelussa tuli 

esille (erillinen muistio). 

 

Johanna Hallman (Keski-Suomen ELY-keskus): Keuruun luonnonystävät liitetään 

osallisiin. 

 

Hanna Honkanen (Virtain kaupunki): Virroilla toimii Suomen luonnonsuojeluliiton Virtain-

Ruoveden yhdistys, samoin Suomenselän lintutieteellinen yhdistys ry. 

 

Iris Lehkonen (Pirkanmaan liitto): Osallisiin Pirkanmaan maakuntamuseo ja Sähkö-

Virkeät Oy. 

 

Timo Määttä (Keuruun kaupunki): Alueella olevaan turvetuotantoalueeseen liittyen nyt on 

käytettävissä JTF rahaa turvetuotannosta luopumiseksi. Kyseessä on kompensaatioraha. 

Keuruulla mietitään rahalle käyttökohteita ja haluttaisiin keskustella mahdollisista 

hankkeista metsähallituksen kanssa. Rahaa voidaan käyttää myös aurinkoenergia 

mahdollisuuksien tutkimiseen. 

 

Arja Koistinen (Keski-Suomen ELY-keskus): Jos tarkoituksena on laajempi 

aurinkovoimatuotanto, niin pohdittavaksi tulisiko asia huomioida jo vireillä olevassa YVA-

menettelyssä. 

 

Kysymys viiden hehtaarin akkukentästä. Tomi Mäkipelto (Pohjan voima) totesi, että 

akkukentät yleistyvät jatkossa tuulivoimahankkeissa. Hankkeiden yhteydessä on 

mahdollisuus rakentaa akkukapasiteettia sähköaseman yhteyteen. Tällä helpotetaan 

kulutuksen ja tuotannon tasapainoa sähkönsiirtovaiheessa. Akut sijoitetaan 

merikontteihin. Sanukka Lehtiö (Sweco) totesi, että akkukentän vaatima alue osoitetaan 

osayleiskaavaan ohjeellisena merkintänä. 

5. Seuraava kokous 

Mahdollisista työneuvotteluista ja ehdotusvaiheen viranomaisneuvottelusta sovitaan 

myöhemmin prosessin edetessä. 

6. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10:40. 

 

 

Sweco – Maankäyttö 

 

 

Timo Korkalainen 

Suunnittelupäällikkö, YKS-679 


